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2. 2016. aasta eelarve kokkuvõte direktori poolt (mis sai soetatud ja teostatud eelmise 

aasta eelarvest) 
3. Asenduste tasustamise tutvustus direktori poolt 
4. Hoolekogu tegutsemise korra tutvustus ja kinnitamine.  
5. Lasteaia õueala uuendamine.  
6. Jooksvad küsimused.  
7. 2017.a eelarve tutvustus.  

 
 

1. 2016 tehtud rahuloluküsitluste tutvustus direktori poolt 
 

Direktor tutvustas rahuloluküsitluse tulemusi. Analüüsi tulemusena selgus, et vastamise 
skaala peaks olema kindlasti suurem, kui senine kaheastmeline. Lisaks peaks olema 
vajadusel võimalus iga küsimuse juures valikut kommenteerida.  
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson tegi ettepaneku, et arenguvestlused peaksid olema 
tehtud enne rahuloluküsitluse läbiviimist. Vestlusel saadav info abistaks vanemaid 
küsitluse täitmisel. 
 
Direktor tegi ettepaneku, et küsitlust võiks olla võimalik täita internetis. 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson tundis muret, et kuidas tagatakse interneti keskkonnas 
olukord, et küsimustikku saab täita  vaid ühe korra lapse kohta, nii et säiliks küsitluse 
usaldusväärsus, aga samas oleks tagatud anonüümsus? 
 
Direktor lubas uurida erinevate küsitluskeskkondade võimalusi ning informeerida 
hoolekogu. 
 



OTSUS: täiendatud küsimustiku vorm saadetakse hoolekogu liikmetele tutvumiseks 
hiljemalt 7.aprilliks 2017. 
 

 

2. 2016. aasta eelarve kokkuvõte direktori poolt (mis sai soetatud ja teostatud 
eelmise aasta eelarvest)  

 

Täpsema ülevaate 2016. a eelarvest kokkuvõttest teeb direktor järgmisel hoolekogu 
koosolekul. 
 

 

3. Asenduste tasustamise tutvustus direktori poolt 
 
Direktor teavitas, et ületunnid tasustatakse 1,5kordselt. Eelkõige proovitakse hakkama 
saada olemasolevate töötajatega, lisaks kaalutakse õpetajate asendamiseks 
koosseisuvälise inimese palkamist, kes vajadusel saaks käia abis.  
 
 

4. Hoolekogu tegutsemise korra tutvustus ja kinnitamine.  
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson informeeris, et hoolekogu tegutsemise korda on 
täiendatud, arvestades eelmise koosoleku märkuseid ja ettepanekuid. Täiendatud kord on 
saadetud liikmetele tutvumiseks.  
Kuna kohal oli vähem, kui 2/3 hoolekogu liikmetest, siis hoolekogu tegutsemise korra 
vastuvõtmine lükkub edasi.   
 

 

5. Lasteaia õueala uuendamine.  
 
Lasteaia õues olevad mängumajad on amortiseerunud ja vajavad väljavahetamist. 
Hoolekogu esimees on küsinud hinnapakkumist firmast Pesapuu, mis pakub ühe maja 
hinnaks 243 €.  
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson uuris, et kas 2017.a eelarves on planeeritud 
mängumajade muretsemiseks  vahendeid? 
Direktori vastus, et selleks aastas raha planeeritud ei ole, samas on eelarverida inventari 
muretsemiseks olemas.  
 
Hoolekogu esimees tegi ettepaneku pöörduda Raasiku ettevõtete poole mängumajade 
tarbeks toetuse küsimiseks. 
 
OTSUS: Hoolekogu esimees koos lasteaia direktoriga koostavad kirja toetuse 
küsimiseks ning edastavad selle ettevõtetele.  
 
 

6. Jooksvad küsimused.  
 
6.1 Talgute korraldamine 
 
Direktor tegi ettepaneku korraldada talgupäev, kus lapsevanemad saaksid abistada 
vajaminevate tööde tegemisel (vanade mängumajade lammutamine, uue varjualuse 
värvimine, istutuskastide ümberpaigutamine jne). 



 
Direktor esitab märtsi lõpuks hoolekogule täpsema ülevaate vajalikest töödest ning 
hoolekogu liikmed jagavad infot lapsevanematega. 
 
OTSUS: talgute päev toimub 12.05.2017, algusega kell 14:00.  
 
 
6.2 Projektidest osavõtmine 
 
Direktor informeeris, et koolieelikute rühma õppekäiguks loomaaeda taotleti raha 
Keskkonnainvesteeringute Keskusest. Juhul kui positiivne otsus tehakse, siis õppekäik 
toimuks järgmise õppeaasta sügisel. 
 
Hoolekogu esimees küsis, et kas pillide projektile tehti taotlus? 
 
Direktor vastas, et kindlasti esitatakse taotlus ning seda tehakse koostöös 
muusikaõpetajaga. 
 
Direktor teavitas võimalusest taotleda „Ideede konkurss“ projekti raames lasteaias 
nukuteatri läbiviimiseks vajamineva sirmi muretsemiseks. 
 
 
6.3 Menüü 
 
Direktor teavitas, et lasteaiale on muretsetud programm, mis abistab kokka tervislikuma 
menüü koostamisel.  
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson küsis, miks kasutatakse jätkuvalt poolfabrikaat tooteid?  
Direktor vastas, et kuna kokale on programm uus ning võõras, siis võtab sellega harjumine 
aega, kuid eesmärk on, et kasutataks rohkem tooraineid toitude valmistamisel. 
 
 
6.4 Logopeedilise tugiteenuse süsteem ja selle probleemid  
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson uuris, kas kõik lapsed vaadatakse logopeedi poolt üle? 
 
Direktor vastas, et kuna logopeed töötab 0,5 kohaga, siis peamiselt tegeleb ta lastega, 
kellel on juba probleemid tuvastatud. Esmane signaal peab tulema vanemalt või õpetajalt. 
  
Hoolekogu liige Kaspar Anderson tegi ettepaneku, et logopeed võiks üle vaadata kõik 
lapsed, kuna õpetajal ja/või vanemal ei pruugi olla vastavat pädevust probleemi 
tuvastamiseks. 
 
 
6.5 „Käbikeste“ õue ala mure 
 
Hoolekogu liikmed juhtisid tähelepanu, et „Käbikeste“ õuealale ei paista päike ning 
tegemist on külma ja niiske mänguväljakuga. Selline mängukeskkond pole lastele sobiv. 
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson tegi ettepaneku, et „Käbikesed“ võiksid mängida maja 
ees.  
Direktor oli arvamusel, et õpetajad ei suudaks hallata kolme rühma lapsi ühel väljakul.  



Hoolekogu liige Kaspar Anderson juhtis tähelepanu, et lapsi on võimalik helkurvestidega 
rühmiti eristada.  
 
 
6.6 Lasteaia territooriumi talvine hooldus 
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson juhtis tähelepanu, et „Koopaoravate“ rühma akende 
esist kõnniteed ei hooldata. Selle tulemusena pole tagatud ohutu rühmadesse liikumine 
neile, kes peavad liikuma läbi hoovi.   
Direktor lubas hooldusspetsialistiga antud teemal rääkida. 
 
 
6.7 Info kooliminevatele laste vanematele 
 
Hoolekogu liige Kristiina Parve küsis, et millal toimub kooliminevatele laste lapsevanemate 
infokoosolek, kus räägitakse kooliga seonduvast? 
Direktor vastas, et koosolek toimub mai alguses, kuhu on kutsutud ka 1. klassi 
klassijuhataja. Hetkel kuupäeva kokkulepitud pole, kuna kooli õpetaja pole veel e-kirjale 
vastanud. Kui kuupäeva saab kokkulepitud antakse sellest vanematele teada, lisaks 
räägib direktor koosolekul täpsemalt lasteaia lõpetamisega seonduvast. 
 
 

7. 2017.a eelarve tutvustus.  
 

Hoolekogu liige Kaspar Anderson küsis, millal tutvustatakse 2017.a eelarvet? 
Direktor vastas, et 2017.a eelarve on vallas kinnitatud ning hetkel toimub selle 
allasutustele vormistamine. Täpsema ülevaate 2017. a eelarvest teeb direktor järgmisel 
hoolekogu koosolekul. 
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson küsis, mis ajal hoolekogul oleks võimalik osaleda 2018.a 
eelarve koostamise protsessis? 
Direktor vastas, et planeerimisprotsess algab augustis. 
 
Hoolekogu liige Kaspar Anderson uuris, et kas aasta lõpus jääb palgafondist raha üle ja 
milleks seda kasutakse? 
Direktor vastas, et jääb üle ja makstakse õpetajatele lisatasu. 
 
 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub 17.aprill kell 18:00.  


